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Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
2024. március 14-én, csütörtökön délután 14.15 órakor 

megtartott soros üléséről 
készült jegyzőkönyv 

 
 
 
A Képviselő-testület az alábbi rendeletet alkotta meg: 
 

- Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 6/2024. (….) 
önkormányzati rendelete a köztemetőről szóló 18/2007. (V. 10.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 

 
 
A Képviselő-testület az alábbi határozatokat hozta: 
 
21/2024. (III. 14.) ÖH.                      Kérelem a Lajosmizsei Búcsú helyszínének áthelye- 
                                                            zéséről 
 
22/2024. (III.14.) ÖH.  Bagó István képviselő módosító javaslata 
 
23/2024. (III.14.) ÖH.   „Élhető település” közterületfejlesztési részének  

közbeszerzési előkészítésével kapcsolatos döntés 
 
24/2024. (III. 14.) ÖH.  Medieval Kft. fióktelep bejegyzési kérelme 
  
25/2024. (III.14.) ÖH.   Útfelújítások és új útépítések tervezési helyszíneinek  
                                                           kiválasztása   
 
26/2024. (III.14.) ÖH.  Útfelújítások és új útépítések tervezési 

helyszíneinek kiválasztása (Rozmaring utca) 
 
27/2024. (III. 14.) ÖH.  Lajosmizse Város Önkormányzatának 

2024. évi közbeszerzési terve 
 
28/2024. (III.14.) ÖH. A 2024. évi Környezetvédelmi Nap program-

tervezetének elfogadása  
 
29/2024. (III.14.) ÖH.  Lajosmizse Város Önkormányzata gyermekjóléti és  

gyermekvédelmi feladatai ellátásának értékelése 
 

 
30/2024. (III.14.) ÖH.  Beszámoló a Lajosmizse Önkormányzati  

Tűzoltó Parancsnokság 2023. évi munkájáról 
 



 
 

31/2024. (III.14.) ÖH.  Az alapellátásban dolgozó orvosok 2023. évi  
szakmai munkájáról beszámoló 

 
32/2024. (III.14.) ÖH. Lajosmizse Város Művelődési Háza és Könyvtára 

2023. évi könyvtári tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadása 

 
33/2024. (III.14.) ÖH.  Lajosmizse Város Művelődési Háza és Könyvtára  

2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 
  
34/2024. (III.14.) ÖH.  Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek  

Gazdasági Szervezete 2023. évi tevékenységéről szóló  
beszámoló elfogadása  

 
35/2024. (III.14.) ÖH.  A jegyző beszámolója az adóztatásról 
 
36/2024. (III.14.) ÖH.  Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója a  
      2023. évben elvégzett munkákról   
                                            
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 
Készült: Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. március 14-én 
csütörtökön délután 14.15 órakor, Lajosmizse Város Önkormányzata Dísztermében megtartott 
soros Képviselő-testületi ülésről. 
 
Jelen vannak: Basky András   polgármester 
   dr. Adonyi Lajos  alpolgármester 
   Fekete Zsolt   alpolgármester 
   Sebők Márta  képviselő 
   Borbély Ella  képviselő 
   Lukács Józsefné képviselő 
   Sápi Tibor  képviselő 
   Bagó István  képviselő 
   Tóth-Orlov Bettina képviselő 

Belusz László  képviselő 
Péli Szilveszter  képviselő 

 
Cseh Katinka képviselő bejelentéssel van távol az ülésről. 
 
Tanácskozási joggal megjelentek:  dr. Balogh László jegyző 

Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
      Gulyás Annamária pénzügyi irodavezető 
      dr. Bartalné Sipos Alexandra igazgatási ügyintéző 
      Rostásné Rapcsák Renáta vezetői referens 
      Horváth Sándor pályázati referens 
      dr. Mátyus Béla jogtanácsos 
      Óber Roland Műv. Ház igazgató 
      Vörösné Gajdácsi Anita EGYSZI int.vez.h. 
      Kovács Gábor települési főépítész 
      Gálné Lehóczki Aranka IGSZ képv. 
      Horváth Károly kérelmező 
       
       
Jegyzőkönyvvezető: Márton Györgyné 
 
Basky András polgármester: Tisztelettel köszöntöm a mai soros nyílt képviselő-testületi 
ülésünkön megjeleneteket. Megállapítom, hogy ülésünk határozatképes, mert a 12 fő 
képviselőből 11 fő jelen van. Cseh Katinka képviselő bejelentéssel van távol az ülésről. 
A meghívót mindenki megkapta, az abban foglalt napirendi pontok mindenki előtt ismertek. 
Kérdezem, hogy ezen kívül van-e még valakinek javaslata módosításra, illetve új napirend 
tárgyalására. 
Amennyiben nincs, s egyetértünk a meghívó szerinti napirendi pontok tárgyalásával, kérem, 
kézfelemeléssel jelezzük. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 11 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadta el: 
 
Napirendi pontok:       Előterjesztő: 
1./ Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületé-  Basky András 



 
 

     nek …/2024. (….) önkormányzati rendelete a köztemető- polgármester 
     ről szóló 18/2007. (V. 10.) önkormányzati rendelet módo- 
     sításáról 
 
2./ Kérelem a Lajosmizsei Búcsú helyszínének áthelyezéséről Basky András 
         polgármester 
 
3./ „Élhető település” projekt közterületfejlesztési részének ter- Basky András 
     vezésével és közbeszerzésének előkészítésével kapcsolatos polgármester 
      döntés 
 
4./ Medieval Kft. fióktelep bejegyzési kérelme   Basky András 
         polgármester 
 
5./ Útfelújítások és új útépítések tervezési helyszíneinek ki- Basky András 
     választása        polgármester 
 
6./ Lajosmizse Város Önkormányzatának 2024. évi közbeszer- Basky András 
     zési terve        polgármester 
 
7./ A 2024. évi Környezetvédelmi Nap program-tervezetének Basky András 
     elfogadása        polgármester 
 
8./ Lajosmizse Város Önkormányzata gyermekjóléti és gyermek- Basky András 
     védelmi feladatai ellátásának értékelése    polgármester 
 
9./ Beszámoló a Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó Parancs- Basky András 
     nokság 2023. évi munkájáról     polgármester 
 
10/ Az alapellátásban dolgozó orvosok 2023. évi munkájáról Basky András 
      szakmai beszámoló      polgármester 
 
11/ I. Lajosmizse Város Művelődési Háza és Könyvtára 2023.  Basky András 
      évi könyvtári tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása  polgármester 
      II. Beszámoló Lajosmizse Város Művelődési Háza és Könyv-  
      tára 2023. évi tevékenységéről   
 
12./ Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek Gazda-  Basky András 
       sági Szervezete 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló  polgármester 
       elfogadása 
 
13./ A jegyző beszámolója az adóztatásról     dr. Balogh László 
          jegyző 
 
14./ Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója a 2023. év-  Basky András 
       ben elvégzett munkákról       polgármester 
 
15./ Interpelláció 
 
 



 
 

Basky András polgármester 
Mielőtt a napirendi pontok tárgyalására rátérnénk, több információt szeretnék megosztani. 
Március 15-én pénteken 10.00 órakor kezdődik az ünnepség a Művelődési Házban. 
A Régi Városháza turisztikai pályázatunk 200 millió forintot nyert. Április 11-én a támogatói 
szerződés aláírásra kerül. 
Nyert 234 millió forintot az Egészségházas pályázat. Aláírás április 11-én lesz. 
Jegyző úr a választásokkal kapcsolatban szeretne szólni, felkérem az ismertetésre. 
dr. Balogh László jegyző 
2024. június 9-re írta ki a választásokat a köztársasági elnök. Európa parlamenti képviselőket 
és önkormányzati képviselőket és polgármestert választunk. Arra a napra a nemzetiségi 
önkormányzatok választása is kiírásra került. 
A végrehajtási szabályok megjelennek tömkelegével. Több szakmai végrehajtási rendelet is 
jelent meg. 
A következő testületi ülésen részletesebb tájékoztatást adok majd, ami április 18-án lesz. 
A jelölő szervezetek nyilvántartásba vétele megnyílt. A jelölő szervezetek nyilvántartásba 
vételéért a Megyei Területi Választási Bizottságnál, vagy a Nemzeti Választási Bizottságnál 
van lehetőség. 
Néhány fontos szabály: 
Törvény szerint a Helyi Választási Iroda vezetője, a jegyző – 66 nap – április 4-én közzé fogja 
tenni, hogy a jelölt állításhoz hány jelöltet kell állítani.  
Egyéni választókerületekben 1 %-ot kell az egyéni választási jelölteknek gyűjteni. 8 választó 
kerületünk van. 
Az április 4-i névjegyzék alapján a háztartások megkapják a kopogtató cédulát. 
A lényeges határidő április 20-a, ez a kampány kezdő napja, 50 nap áll rendelkezésre. Képviselő 
jelölteknek, polgármester jelölteknek átadjuk az ajánló íveket. Ezeket április 20-tól adhatjuk. 
Meghatározott számú ajánlás összegyűjtésére 16 nap van. Május 6-ig kell legkésőbb a jelöltnek 
a szükséges ajánlásokat összegyűjteni és leadni. Május 7-e a listaállítás határideje, feltétele, 
hogy az egyéni kerületeknek 2/3-ban legalább 6-nak jelölttel kell rendelkeznie. A Helyi 
Választási iroda minden segítséget megad mindenkinek. Köszönöm. Ennyit szerettem volna 
elmondani. 
 
Basky András polgármester 
Köszönöm. Ezek az információk írásban is meg fognak jelenni. 
Ezek után térjünk rá a napirendi pontok tárgyalására. 
 
1./ Napirendi pont 
Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének …./2024. (….) önkormányzati 
rendelete a köztemetőről szóló 18/2007. (V. 10.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előadó:  Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Jogszabályi változások miatt szükséges a változtatás. A 
szolgáltatási díjaknak az inflációval történő emeléséről szól. 
Kegyeleti emlékhelyet hoztunk létre, melynek a helyét kell eldönteni. A zsidó temető előtti 
részt jelöltük ki erre. Nem csak olyan sírok lesznek, amik megőrzésre lesznek, hanem fejfák is. 
 
A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 7. §-a a következő (12) bekezdéssel egészül ki: 
„(12) A megőrzésre ki nem jelölt, újra meg nem váltott, lejárt használati idejű temetési helyek 
bontását megelőzően az elbontandó sírhelyről fotódokumentációt szükséges készíteni a sírhely 
pontos helyének megjelölésével.” 



 
 

Urna helyet csak akkor lehet igényelni, amikor indokolt. A díjak tekintetében a szolgáltató 
kérte, hogy az őt megillető díjakat az infláció mértékével emeljük meg, ez benne volt a 
közbeszerzésben. 
A temetőben vállalkozásszerűen munkát végző temető fenntartási díj hozzájárulása napi 5.000.- 
Ft lesz. Ez az önkormányzat bevétele. 
A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság tárgyalta, elfogadásra javasolta. 
Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel? Nincs. 
Aki elfogadja Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének a köztemetőről szóló 
18/2007. (V. 10.) önkormányzati rendeletének módosítását, az előterjesztés szerinti 
indokolással, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 11 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi rendeletet alkotta meg: 
 
  



 
 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 6/2024. (...) önkormányzati 
rendelete 

a köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testülete a temetőkről és a temetkezésről szóló 
1999. évi XLIII. törvény 6. § (4) bekezdésében, 40. § (1) bekezdésében, 41. § (3) bekezdésében 
és 42. §-ában kapott felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) pontjában 
és a Magyarország helyi önkormányzatokról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 
bekezdés 2. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, Lajosmizse Város 
Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 11/2011. 
(IV. 14.) önkormányzati rendelet 1. melléklet 1.1.l pontjában biztosított véleményezési 
jogkörében eljáró Pénzügyi Ellenőrző Bizottság véleményének kikérésével a következőket 
rendeli el: 

1. § 

A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet bevezető része helyébe a következő 
rendelkezés lép: 

„Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testülete a temetőkről és a temetkezésről szóló 
1999. évi XLIII. törvény 6. § (4) bekezdésében, 40. § (1) bekezdésében, 41. § (3) bekezdésében 
és 42. §-ában kapott felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) pontjában 
és a Magyarország helyi önkormányzatokról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 
bekezdés 2. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, Lajosmizse Város 
Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 11/2011. 
(IV. 14.) önkormányzati rendelet 1. melléklet 1.1.l pontjában biztosított véleményezési 
jogkörében eljáró Pénzügyi Ellenőrző Bizottság véleményének kikérésével a következőket 
rendeli el:” 

2. § 

A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 4. § (3) bekezdése a következő h) ponttal 
egészül ki: 

(A sírhelyek osztályozása:) 

„h) Kegyeleti emlékhely: VII. parcellában az urnasírkert folytatásaként.” 

3. § 

A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 6. § (2)–(6) bekezdése helyébe a következő 
rendelkezések lépnek: 

„(2) A megőrzésre kijelölt sírok és a megőrzésre kijelölt fejfák meghatározásáról Lajosmizse 
Város Önkormányzata határozatban dönt. 

(3) A megőrzésre kijelölt: 
a)  sírok újra meg nem váltott, lejárt használati idejű temetési helyek, melyeket a temető 

tulajdonosa nem szüntet meg. 
b) fejfák az újra meg nem váltott, lejárt használati idejű temetési helyek fejfái, melyeket a 

temető tulajdonosa kijelölést követően a Kegyeleti emlékhelyen helyez el. 



 
 

(4) A megőrzésre kijelölt sírok és megőrzésre kijelölt fejfák gondozásáról a temető tulajdonosa 
az üzemeltető útján gondoskodik. 

(5) A megőrzésre kijelölt sírok és megőrzésre kijelölt fejfák nem a temető tulajdonosa általi 
felújítása kizárólag kérelemre történhet. A kérelmet a polgármester felé kell benyújtani, aki: 
a) elbírálja a kérelmet abban az esetben, ha a kérelmező a felújításhoz nem kér az 

önkormányzattól pénzügyi forrás biztosítást. 
b) a Képviselő-testület soros ülése elé terjeszti a kérelmet abban az esetben, ha a kérelmező 

a felújításhoz önkormányzati pénzügyi forrás biztosítást kér. 

(6) A felújítás során a megőrzésre kijelölt sírhelynek és a megőrzésre kijelölt fejfának meg kell 
őrizni az eredeti jellegét.” 

4. § 

A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 7. §-a a következő (12) bekezdéssel egészül ki: 

„(12) A megőrzésre ki nem jelölt, újra meg nem váltott, lejárt használati idejű temetési helyek 
bontását megelőzően az elbontandó sírhelyről fotódokumentációt szükséges készíteni a sírhely 
pontos helyének megjelölésével.” 

5. § 

(1) A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 8. § (7) bekezdése helyébe a következő 
rendelkezés lép: 

„(7) Az urnafalba, az urnafal kerítésbe, az urnatartó kegyoszlopba és az urnasírkertbe 
elhelyezett plusz urna elhelyezése esetén az eltemettető egyszeri díjat köteles megfizetni 
urnánként. A plusz urna elhelyezése az urnafülke és urnasírhely újra megváltásához kapcsolódó 
díjakat nem érinti.” 

(2) A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 8. §-a a következő (8) bekezdéssel egészül 
ki: 

„(8) Az urnafalba, az urnafal kerítésbe, az urnatartó kegyoszlopba és az urnasírkertbe 
urnasírhely megváltására a halálesetet követő temetkezési ügyintézés során van lehetőség.” 

6. § 

A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 2. melléklete az 1. melléklet szerint módosul. 

7. § 

Hatályát veszti a Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 4. melléklet a 18/2007. (V.10.) 
önkormányzati rendelethez. melléklete. 

8. § 

Ez a rendelet 2024. május 1-jén lép hatályba, és a hatályba lépést követő napon hatályát veszti. 
 

Basky András       dr. Balogh László  
polgármester      jegyző 

 



 
 

A rendelet kihirdetésének napja: 2024. ……………… 
 

dr. Balogh László  
          jegyző  



 
 

1. melléklet a 6/2024. (...) önkormányzati rendelethez 

1. A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 2. mellékletében foglalt táblázat 8. sora 
helyébe a következő rendelkezés lép: 
„ 

(A B C 

Sorszám Megnevezés Díj mértéke 

A fenntartót illető bevételek) 

8. A temetőben vállalkozásszerűen munkát végzők által fizetendő temető-
fenntartási hozzájárulás díja naponta 

5 000.- + ÁFA 

” 

2. A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 2. mellékletében foglalt táblázat 10.1. és 
10.2. sor helyébe a következő rendelkezések lépnek: 
„ 

(A B C 

Sorszám Megnevezés Díj mértéke 

A fenntartót illető bevételek) 

10.1. Munkaidőben 14 670.- + ÁFA /alkalom 

10.2. Munkaidőn túl 18 340.- + ÁFA /alkalom 

” 

3. A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 2. mellékletében foglalt táblázat 11.1. és 11.2. 
sor helyébe a következő rendelkezések lépnek: 
„ 

(A B C 

Sorszám Megnevezés Díj mértéke 

A fenntartót illető bevételek) 

11.1. Munkaidőben 7 340.- + ÁFA /alkalom 

11.2. Munkaidőn túl 9 780.- + ÁFA /alkalom 

” 

4. A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 2. mellékletében foglalt táblázat 12.1. és 
12.2. sor helyébe a következő rendelkezések lépnek: 
„ 

(A B C 

Sorszám Megnevezés Díj mértéke 

A fenntartót illető bevételek) 

12.1. 72 órán belül 8 560.- + ÁFA 

12.2. 72 órán túl megkezdett naponként 2 440.- + ÁFA /nap 

” 

5. A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 2. mellékletében foglalt táblázat 13.1. sora 
helyébe a következő rendelkezés lép: 
„ 



 
 

(A B C 

Sorszám Megnevezés Díj mértéke 

A fenntartót illető bevételek) 

13.1. Felnőtt 36 690.- + ÁFA 

” 

6. A Köztemetőről szóló 18/2007. (V.10.) rendelet 2. mellékletében foglalt táblázat 13.3–16. sor 
helyébe a következő rendelkezések lépnek: 
„ 

(A B C 

Sorszám Megnevezés Díj mértéke 

A fenntartót illető bevételek) 

13.3. Urnasír 12 230.- + ÁFA 

14. Temető üzemeltetési hozzájárulás 12 230.- + ÁFA /temetés 

15. Hulladék kezelési hozzájárulás 12 230- + ÁFA /temetés 

16. Exhumálás díja 24 460.- + ÁFA /elhunyt 

” 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

2./ Napirendi pont 
Kérelem a Lajosmizsei Búcsú helyszínének áthelyezéséről 
Előadó:  Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Horváth Károly úrtól érkezett egy kérelem. Az utóbbi időben a 
Lajosmizsei Napok és a Búcsú majdnem egy napra került, így sokkal kevesebb az érdeklődés 
és kérték, hogy helyezzük át egy időbe. Ezt nem javasolták a bizottságok. A Búcsúnak 
megtartásra kell, hogy kerüljön. 
Volt még egy olyan kérelem, hogy néhány játék bekerülhessen, ami nem zavarja a Lajosmizsei 
Napokat. Ezek a Dodgem, az Euro jumping és a körhinta. Ezek csak a Lajosmizsei Napokon 
pénteken délután és szombatgon működhetnek. Külön megállapodást kell kötni a Művelődési 
Ház igazgatójával, aki a Lajosmizsei Napokért felelős. Kérdés, észrevétel van-e ezzel 
kapcsolatban? Nincs. 
Aki elfogadja az előterjesztés határozat-tervezetét azzal, hogy a 2./ pont egészüljön ki 
„Dodgem, az Euro jumping, és a körhinta” kifejezéssel kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 11 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
21/2024. (III. 14.) ÖH. 
Kérelem a Lajosmizsei Búcsú helyszínének áthelyezéséről 
 

Határozat 
 

1.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés 1. mellékletében 
található, Horváth Károly és Horváth Károlyné kérelmét nem támogatja a Lajosmizsei Búcsú 
helyszínének áthelyezéséről. 
 

2.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyezi Horváth Károly és 
Horváth Károlyné részére a XXXI. Lajosmizsei Napok 2024. augusztus 23. és 24-i 
rendezvénysorozatára történő kitelepülést az alábbi feltételekkel:  
 
- A XXXI. Lajosmizsei Napok 2024. augusztus 23. és 24-i rendezvénysorozatára az alábbi 

eszközök kitelepülését engedélyezi: 
= dodgem 
= euro jumping 
= lovas körhinta 
 

- A XXXI. Lajosmizsei Napok 2024. augusztus 23. és 24-i rendezvénysorozatától függetlenül 
a Kérelmezőnek a Lajosmizsei Vásártéren 2024. augusztus 25-én megrendezésre kerülő 
Lajosmizsei Búcsún a szokásos eszközparkkal ki kell települnie. 
 

3.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert az 2.) 
pont alapján a XXXI. Lajosmizsei Napok programjának kiegészítésére, továbbá felhatalmazza 
a Kérelmezők döntés szerinti tájékoztatásáról. 
 

4.) A kérelmező a 2024. augusztus 23. és 24-i rendezvénysorozatra történő kitelepülés egyéb 
feltételeiről ( költségeiről, részleteiről)  külön megállapodás kötésére kötelezett Lajosmizse 
Város Önkormányzata Művelődési Háza és Könyvtára igazgatójával.   

 
 
          Felelős: Képviselő-testület 
          Határidő: 2024. március 14. 
 



 
 

3./ Napirendi pont 
„Élhető település” projekt közterületfejlesztési részének tervezésével és közbeszerzésének 
előkészítésével kapcsolatos döntés 
Előadó:   Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Tegnap előtti napon áttekintettük az összes olyan helyszínt, ami 
benne van a tervezésben. Összességében az eddig elvégzett feladatok, a Kodály Zoltán utca 
útfelújítása 220 millió forintos tétel. Ami a Művelődési Ház második ütemének felújítását 
jelenti, marad még 425 millió forint, ami a tervezésben bevont területekre fordítható. 200-225 
millió forint hiányzó összeg van a tervezői becslés alapján. Akkor látjuk azt, amikor a 
közbeszerzés végére értünk, hogy a 425 millió forint mire elég és tudunk-e hozzátenni saját 
forrást.  Az a javaslat, hogy összeállítunk a közbeszerzési eljáráshoz egy tematikát, hogy 425 
millió forint összegig közbeszerzési kiírás kerül kiírásra és a maradék területekre opciós 
közbeszerzést végeztetnénk és ha lenne többletforrás, el tudnánk dönteni, hogy mely területek 
lennének belevéve a kivitelezésbe, mely területekre kötünk szerződést. 
Vannak olyan területek, amikre opciósan írunk ki közbeszerzést, ilyen a Szabadságtéri sétány, 
amihez, hogy elkészüljön, 31 millió forint szükséges. 
 
A 6. pontban van az Attila utca, Mizsei utca, Kazinczy utca szakaszának a felújítása, ami 40 
millió forintos történet, ebből 11 millió forint az útpadka felújítás. Ezt nem valósítanánk meg. 
 
A 8/A. pont. Széchenyi utca gyalogátkelő helyek közötti szakasz, 14 millió forint lenne, ebből 
8 millió forint az útpadka. 
 
15,5 millió forint a lámpás gyalogátkelőhely, s 5,5 millió forint az útpadka. 
 
A Vörösmarty utca elejét opcióba tennénk. 
 
Rendőrség előtti gyalogátkelőhely Deák Ferenc utca szakasz 26,7 millió forint, ebből 7 millió 
forint az útpadka. 
 
Deák Ferenc utca 11 millió forint, ott a meglévő parkolók átépítése is tervezve van. 
 
Deák Ferenc u. – Hunyadi u. és Tarnay u. közötti szakasz 40 millió forintba kerülne ebből 20 
millió forint az útpadka.   
 
Ceglédi út – Wesselényi u. közötti szakasz 19 millió forintba kerülne. 
 
Wesselényi utca eleje 16 millió forint. 
 
Wesselényi u. – Árpád u. közötti szakasz 41 millió forint, 28 millió forint lenne útpadka nélkül. 
Árpád utca eleje 6 millió forint.  
Árpád u. – Lehel u. közötti szakasz 23 millió forint, útpadka nélkül 13 millió forint.  
Béketéri játszótér 14 millió forint, Radnóti téri játszótér 19,5 millió forint, Pumpapálya 38,9 
millió forint, Futópálya 38,6 millió, Református templom előtti terület 6 millió forintos történet. 
A 15.a.b.c.d. pont összesen 111 millió forint. 
A Széchenyi utca és a Szabadság tér közötti részen a közvilágítási lámpa 71 millió forintos 
része van. Ezt a pályázatot alapból bevállaltuk, ha kihagynánk, a pályázatot újra bírálnák. Ilyen 
a kerékpárút felújítása, a kerékpárút szakaszai, amik nem kerültek felújításra, fel kell újítani. 
 



 
 

Közbeszerzési szakérttő elmondta, hogy a Közbeszerzési Bizottság dönthet úgy, hogy más 
szempont alapján dönti el, hogy mi az, ami összekapcsolható, és mi az, ami nem. Olyan 
csoportosítás is létrejöhet, amit nem biztos, hogy szeretnénk. 
 
Én letettem egy javaslatot. Hatfelé lehetne az opciót szétszedni. 
Két játszótér egy opció. A futópálya, pumpapálya egy opció. 
 
Olyan szakaszokat hagynánk el, amik összefüggőek: 
1./ Deák Ferenc utcától a Tarnay utcáig tartó rész, ami 40 millió forint. 
2./ Attila utcától a Kazinczy utcáig terjedő szakasz. 
3./ Szabadság téri sétányok, 31 millió forint. 
 
A bizottságnak az volt a javaslata, amit én is támogattam, de azt a javaslatot megfontolásra 
javaslom. 
 
Bagó István települési képviselő: A gyermekeknek való szórakozási lehetőség kimarad ebből, 
átkerülne opcióba a Béketéri és a Radnóti téri játszótér, valamint a futópálya és a pumpa pálya. 
Ezeket én nem szeretném kivenni opcióba. Megcsináljuk 85 millió forintért az útpadkát, ami a 
Közút Zrt tulajdona.  A Közút Zrt csinálja meg, ne a gyermekektől vegyük el ezt a pénzt. 
 
Kerékpárút. Örülök neki, hogy fel lesz újítva, de feleslegesnek tartom, hogy a rendőrség 
oldalában is legyen. Kecskemétre nem tudunk bemenni kerékpárúton. Felsőlajos feléé is 
nagyon rossz a kerékpárút. Nem értem, hogy nálunk miért nem tud egy megfelelő kerékpárút 
megvalósulni. Ne legyen két oldalon kerékpárút. 
 
Jelzőlámpa. Miért kell 400 m-re egy új jelzőlámpát betenni a másik jelzőlámpától. 
 
Kerüljön ki belőle a 85 millió forintos útpadka. Az önkormányzat pénzéből arra nem tudok 
költeni. A központban megvan oldva az átkelési lehetőség. 
 
Basky András polgármester: Kerékpárutat a kerékpárral közlekedők részére fogjuk felújítani. 
Maximálisan egyetértek azzal, hogy a gyermekeknek a programja ne maradjon ki, de úgy kell 
szétszedni a projektet, hogy ez kezelhető legyen. 
A Közút Zrt-nek nincs forrása arra, hogy ezeket a dolgokat felújítsa, de opcióba benne vannak 
84 millió forinttal. 
Nekünk az a dolgunk, hogy amit megterveztettünk, közbeszerzésre előkészítsük, a további 
forrásokat pedig hozzá kell tenni. 
 
Bagó István települési képviselő: Minden évben kiírják az országos futópálya és a pumpa 
pálya pályázatot. Ez nem lesz meg ingyen. Én opcióba tenném az útpadkát. 
 
Basky András polgármester: Az önkormányzatnak az 50 %-os önrész hiányzott, amit hozzá 
kellett volna tenni a futópályához, de nem tudtuk hozzátenni. Azokat a kötöttségeket, amiket a 
pályázat miatt tartanunk kell, ahhoz ragaszkodni kell. 
 
Sebők Márta települési képviselő: Feltételes közbeszerzés esetén annak a 7 tételnek külön 
díja van? 
 
Basky András polgármester: Igen, drágább lesz. 
 



 
 

Sebők Márta települési képviselő: Külön-külön lehet megpályázni ezeket? 
 
Basky András polgármester: A közbeszerzés és a pályázat is beleszól, hogy mit lehet 
megvalósítani. 
 
Borbély Ella települési képviselő: A pályázatnak abban a szakaszában tartunk, hogy mik azok 
a feladatok, amiket fejleszteni kell. A számok mindannyiónkat meglepett. A játszótér árán és a 
pumpapálya árán is meglepődtem. A szórakozást kell az utolsó sorba rakni, ha van előbbre való. 
Egyetértek Bagó István képviselő úrral, de a lámpás készülékre szükség van az iskola, óvoda 
miatt. Amit a polgármester úr felvázolt, ez jó lehet. Szavazzunk, hagy menjen a dolog, mert a 
végén kicsúszunk az időből. Abban is igaza van mindenkinek, hogy a Közút Zrt feladata az 
útpadka javítása, de ahol parkolót készítünk, ott a padka részt meg kell csinálni, más opció 
nincs. 
 
Belusz László települési képviselő: Ezt a témát már sok pénzért újra terveztettük. Most egy új 
információ volt, hogy próbáljuk újra szakaszolni. Én más szakaszolást javasolnék. Az Attila 
utca, Mizsei utca központi részen van, ezt benne hagynám. A Mizsei u. – Kazinczy u. lejönne, 
és a Wörösmarti utcát venném be. A Deák F. -Hunyadi utcát hagynám. 
 
Basky András polgármester: Elfogadom az érvelést. 
 
dr. Adonyi Lajos alpolgármester: Osztom Borbély Ella képviselő társam véleményét, meg 
kell csinálni az útpadkát, ha állami feladat is. Bagó István képviselő társamnak is igaza van.  
Javaslatom, hogy ha megvalósul a pályázat, akkor megcsináljuk a projektet. Küldhetünk egy 
megkeresést, hogy mi állami feladatot végeztünk és valamilyen támogatást kapjunk. Én is azon 
az állásponton vagyon, hogy meg kell csinálni. Köszönöm. 
 
Basky András polgármester: Ami ebben a projektben van, az mind az élhetőbbséget 
prezentálja. Mindenkire gondoltunk A túloldali kerékpárút a kerékpárosok érdekeit szolgálja. 
A legforgalmasabb gyalogos, kerékpár forgalom a Széchenyi utcából jön ki, az indokolta, hogy 
ide lámpás csomópontot építsünk ki. 
Első javaslat, hogy amit a bizottságok átbeszéltek, abba az irányba haladjunk. Három nagyobb 
tételt vennénk ki. Szinkronba legyen a terület, az útpadka megjavítását is megfontolásra 
javaslom. 
Bagó István képviselő úr javaslata, hogy a futópálya, játszótér, pumpapálya maradjon benne, 
az útpadka maradjon opcióba. 
A Wesselényi utcától az Árpád utcáig lévő szakaszt meg kell csinálni feltétlenül. Olyan 
javaslatot szeretnék kérni, ami a pályázati kiírásnak is megfelel és a számoknak is. A 
gyalogátkelőhelyet nem tudjuk kivenni és a kerékpárutat sem, mert alap. 
 
Bagó István települési képviselő: Korábban minden projekt benne volt. Három hónap alatt 
megdöbbentő, hogy ennyire mellé lett lőve az árakkal. 
 
Basky András polgármester: Akkor sem fért bele, mert ha belefért volna, akkor a 
közbeszerzést kiírtuk volna. 
 
Sebők Márta települési képviselő: A bejárás során látható volt, hogy túlterveztük a 
kívánságokat. Mi az, ami mindkét oldalon kell, hogy megújuljon a település? 
 



 
 

Belusz László települési képviselő: Attila utca kijönne, Mizsei, Kazinczy u. lenne opcióba, a 
Vörösmarty, Bajza utcákat kivennénk. 
 
Basky András polgármester: Mennyire lehet úgy szakaszolni, hogy Attila utca, Mizsei utca. 
 
Kovács Gábor települési főépítész: A részekre osztás funkcionális igény szerint történt, hogy 
hol milyen a terheltség, illetve a rendezetlenségnek a foka. A polgármester úr javaslata is a 
kevésbé rendezetlen részek elhagyására vonatkozott, ami egy másfajta megközelítés. A 
részekre bontás annyiban mindenképp a terveket érintené, hogy a túloldalon a Deák, Hunyadi,  
Tarnai utca számít egy blokknak. A szerint van a tervanyag szakaszolva. A Wesselényi, Árpád, 
és az Árpád, Lehel külön szakaszok. Az Árpád utca a tervben már így van szakaszolva. A 
szemközti oldalon, mivel a problémának a foka és a beavatkozásoknak a jellege hasonló volt, 
ezért az nincs külön bontva a jelenlegi terv állapotban. A Deák, Hunyadi, Tarnai egy csomag. 
Azon az oldalon ennek a szakaszolási megoldásnak ez a problémája, hogy a Tarnai, Deák 
szakaszt meg kell bontani a tervben. Az innenső oldalon a nem annyira problémásnak ítélt 
Attila, Mizsei u. Kazinczy u. az, ami egy blokként van kezelve a tervben. E tekintetben a 
Mizseinél nem szakaszolható, vagy a tervek átalakításával szakaszolható. Akkor jönne az a 
verzió, hogy a Mizsei, Kazinczy maradna el, illetve a Vörösmarty, Bajza, ami körülbelül azonos 
főútszakaszt jelentene. A terveknek a kisebbre bontását jelentené. Deák, Hunyadi, Tarnai 
tekintetében arányos a rövidítés, fele hossz, fele költség. Az Attila, Mizsei, Kazinczy 
vonatkozásában a végének az elhagyása kisebb megtakarítást jelent, mert a gyalogátkelőhely 
környékének a rendezése az bizonyos átépítésekkel jár. A 6-osból a Mizsei rész elhagyása a 39-
ből 25 :15 arány, a Deák Tarnai között a 40 feleződik, ha a Hunyadinál van szakaszolva. A 
végek elhagyása, a 6-os tétel felének az elhagyása 15, a 11 tétel felének az elhagyása kb. 20, a 
14. tétel, az Árpád -Lehel u. az 23, 9. tétel, Vörösmarty, Bajza u. 27 millió, ez összesen 85 
millió forint lenne ez a szeletelés. 
A polgármester úrnak a módosító javaslata a 6.-os teljesen, az 40 millió, illetve a 11-esnek az 
elhagyása az is 40 millió.  
Sebők Márta PEB elnök 
Mi lesz akkor, ha a közbeszerzés olcsóbb árakat fog kihozni? 
Kovács Gábor települési főépítész 
Ennek a döntésnek az a lényege, hogy ami fix, azt muszáj eldönteni. A 425 millió forint 
közbeszerzése az fix lesz, a többi opció szabadon választható. 
Basky András polgármester:   
A játszótereket én sem hagynám ki, a futópályát sem szeretném elengedni, de a közbeszerzésnél 
a forrást oda kell rendelni. Ha opciósan csináljuk meg, akkor annak az a lényege, hogy a forrás 
megteremtésére van idő. A Mizsei utcától a Kazinczy utcáig lévő szakasz kezelhető, ha nem 
nyúlunk hozzá, akkor sem lesz probléma. A Szabadság téri sétányokat mindenféleképpen 
elhagyjuk belőle. Opcióként közbeszereztetjük. Ha lesz rá forrás akkor megcsináltatjuk. Azért 
kell most szakaszolni. Vannak olyan dolgok, amit nem lehet változtatni, ilyen a lámpa, ilyen a 
kerékpárút, ezek a pályázatban, mint alapelemek szerepeltek. De nem volt benne, hogy milyen 
felújítások fognak bekövetkezni a Mizsei utcától a Kazinczy utcáig. Azért kell olyan dolgokat 
opcióba tenni, ami a pályázatunkat nem bolygatja meg. 
Amit közbeszereztetünk, azt úgy kell megcsinálni.  
Horváth Sándor pályázati referens: A közbeszerzési hatóság a közbeszerzési eljárás 
hirdetményét ellenőrzi, nem látjuk, hogy a közbeszerzési eljárásunkat hogyan fogja elfogadni. 
Basky András polgármester: Az a kérdés, hogy Belusz László által javasolt bontást meg 
tudjuk e csinálni. 
Horváth Sándor pályázati referens: Csak a tervező segítségével lehet. 



 
 

Basky András polgármester: Pontosan azt nem tudjuk meghatározni, hogy ez 425 millió 
forint legyen. Ezért van benne az anyagban egy olyan második pont, hogy a maradék összegre 
az 50 millió forint nyújt teret pályázati önerőként. 
Én azt javasolnám, hogy vegyük ki a 27 millió forintot, a Vörösmarty, Bajza utcákat, viszont 
tegyük be a két játszóteret nem opcióba. Opció a 2. pont, a 31.325.100.- Ft-al, opció a 6.-os, az 
Attila utca, Mizsei utca, Kazinczy utca szakasza 39.338.697.- Ft-al, oldalt van egy útpadka 
szám, de ez egyáltalán nem játszik bent a továbbiakban, mert opcióba raktuk az egészet. 
Széchenyi utca gyalogátkelőhely közötti szakasz az megy. 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
a 2. és 6. pont opció, ahhoz került be a 9. pont, megmarad a 11. pont. 
Basky András polgármester: Mi a helyzet a Vörösmarty utca elejével? Azt én opcióba 
tenném. Beszéltünk róla. Az 11.651.000.- Ft. 
9. pont Vörösmarty, Bajza u. opció.  10. d.-vel mi a helyzet? Deák Ferenc utca, parkolók 
kialakításáról van szó. Akkor az nem opció, marad benne. 
Deák Ferenc utca, Hunyadi utca közötti szakasz Tarnai utcáig eljutva. Itt viszonylagosan 
rendezettebb a környezet, az opció. 11. pont. Deák Ferenc u. – Hunyadi u.- Tarnai u. közötti 
szakasz opció.  
Nem opció a 14 millió forintos Béke utcai játszótér, és a 19 millió forintos Radnóti utcai 
játszótér. Pumpa pálya, futó pálya opció. Én a Református templom előtti teret nem tenném 
opcióba.  
 
5 perc szünet 15.30 órakor. 

 

15.35 órakor folytatódik az ülés. 

 

dr. Adonyi Lajos alpolgármester eltávozott, a Képviselő-testület a továbbiakban 10 fővel 

határozatképes. 

 

Basky András polgármester: A határozat-tervezet elkészült. Belusz László képviselő úrnak 
volt egy módosító javaslata. Kérdezem, hogy fenntartja, vagy elfogadja az újra szerkesztett 2. 
határozat-tervezetet? 
Belusz László települési képviselő: Elfogadom. 
Basky András polgármester: Bagó István képviselő úrnak volt egy módosító javaslata. 
Kérdezem, hogy fenntartja-e a módosító javaslatát, s ha igen, akkor mi az a módosító javaslat? 
Bagó István települési képviselő: Szeretném, ha a pumpapálya bekerülne. 
Basky András polgármester: Összeállt az anyag. 425 millió forintunk van. A javaslat az,  
hogy, ami nem opcióba megy az 425.773.386.- Ft, ami alatta van a keretünknek valamennyivel. 
Ez így rendben van, az összes többi opcióban szerepel.  
Bagó István képviselő úrnak van egy javaslata, hogy ne opció legyen a pumpapálya. Akkor az 
az összeg, ami a pumpapálya, mindenképpen belekerült, magasabb lesz az összeg, s onnantól 
kezdődően ezt az összeget biztos, hogy biztosítanunk kell. A pumpapálya becslés alapján 39 
millió forint.  
Aki egyetért azzal, hogy a pumpapálya kerüljön bele az alap határozatunkba, és ne opcióként 
szerepeljen, az kézfelemeléssel jelezze.  
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal – 1 ellenszavazattal, 2 
tartózkodással elfogadta, hogy a pumpapálya ne opcióként kerüljön bele. 
 
22/2024. (III.14.) ÖH. 
Bagó István képviselő módosító javaslata 
 



 
 

Határozat 
Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Bagó István 
képviselő módosító javaslatát, - mely arra irányult, hogy a 15 c. pumpapálya 
beruházás ne kerüljön feltételes közbeszerzési kiírás opcióba – elfogadta. 

 
                       Felelős: Képviselő-testület 
                       Határidő: 2024. március 14. 
 
 
Basky András polgármester: Ehhez forrást kell biztosítani. A közbeszerzés kiírásánál ezt fel 
kell tudni mutatni. Magasabb lesz az összeg. A közbeszerzés fogja megmondani, hogy mennyi 
lesz a pontos összeg. 
Sebők Márta PEB elnök: Forrás nélkül megszavaztuk? 
Horváth Sándor pályázati referens: A pályázati alap 50 millió forintja fedezi ezt. 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző: Van ez az összeg, ezt útfelújításra tettük el. 
Basky András polgármester: A második javaslatom az lett volna, hogy ha lesz rá forrásunk, 
akkor a pumpapálya is készüljön el. 
Sebők Márta települési képviselő: Miért nem vesszük le ezt az egészet? 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző: Ez már meg lett szavazva. Polgármester úr teljesen 
szabályosan tette fel a kérdést. A szavazás teljesen szabályos volt és törvényes.  
Horváth Sándor pályázati referens: Van egy olyan lehetőség, hogy ha a következő képviselő-
testületi ülésre elkészül egy módosító indítvány, akkor a most meghozott döntést lehet 
módosítani. 
Basky András polgármester: Ha van rá kezdeményezés, akkor a következő testületi ülésen 
vissza tudunk térni a most megszavazott pumpapálya létesítés határozatának módosítására.  
Sebők Márta települési képviselő: Ezt a kezdeményezést nekem kell benyújtani? 
dr. Balogh László jegyző: Egyéni képviselői indítvánnyal bármely képviselő benyújthatja, de 
a polgármester úr is. 
Sebők Márta települési képviselő: Akkor legyen kedves polgármester úr elkészíteni a 
következő testületi ülésre ezt a képviselői kezdeményezést. 
 
Basky András polgármester: A kiosztott anyag II. határozat-tervezete szerint opcióként kerül 
bele az anyagba a Szabadság téri sétányok, az Attila utcától a Mizsei u. Kazinczy utca közötti 
szakasz, a Vörösmarty utca eleje, Vörösmarty u. Bajza u. közötti szakasz, Deák Ferenc utca, 
Hunyadi u. – Tarnai utca közötti szakasz, és a futópálya.  
Aki ezt elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 igen szavazattal – 1 tartózkodással, - ellenszavazat 
nem volt- az alábbi határozatot hozta: 
 
23/2024. (III.14.) ÖH. 
 „Élhető település” közterületfejlesztési részének  
közbeszerzési előkészítésével kapcsolatos döntés 
 

Határozat 
 

 
1.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a TOP_PLUSZ-1.2.1-21-

BK1-2022-00023 azonosító számú pályázat kivitelezésére előkészítendő közbeszerzési 
eljárás tekintetében a következő területek kapcsán feltétes közbeszerzés kiírásáról dönt: 

            Előterjesztés melléklete szerinti táblázat:  



 
 

             2. Szabadság téri sétányok, 
6. Attila u. - Mizsei u. - Kazinczy u. közötti szakasz, 
8.c Vörösmarty utca eleje 
9. Vörösmarty u. - Bajza u. 
11. Deák Ferenc u. - Hunyadi u. - Tarnai u. közötti szakasz, 
15d. Futópálya 

2.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármester, hogy a határozat 1.) pontjában megjelölt feltételes közbeszerzési eljárás 
keretében beszerzésre kerülő fejlesztések esetében a részekre bontást tekintetében 
eljárjon. 

     Felelős: Képviselő-testület 
Határidő: 2024. március 14. 

 
 
4./ Napirendi pont 
Medieval Kft. fióktelep bejegyzési kérelme 
Előadó:   Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Magánrendelést indít dr. Balázs László ortopéd orvos és kéri, 
hogy kerüljön fióktelep bejegyzésre a cége telephelyeként a Lajosmizse, Dózsa György út 104-
106. cím. Elfogadásra javaslom. Kérdés, észrevétel van-e ezzel kapcsolatban? Nincs. 
Aki elfogadja az előterjesztés határozat-tervezetét, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
24/2024. (III. 14.) ÖH. 
Medieval Kft. fióktelep bejegyzési kérelme 
 

HATÁROZAT 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy a 
MEDIEVAL Kft. (képviseli: Dr. Balázs László ügyvezető) fióktelepeként a 6050-
Lajosmizse, Dózsa Gy. út 104.-106. cím kerüljön bejegyzésre arra az időtartamra, 
amíg Lajosmizse Város Önkormányzata Egészségügyi, Gyermekjóléti és Szociális 
Intézményével helyiségbérleti-szerződéssel rendelkezik.   

 
Határidő: 2024. március 14. 
Felelős: Képviselő-testület, Polgármester 

 
 
5./ Napirendi pont 
Útfelújítások és új útépítések tervezési helyszíneinek kiválasztása 
Előadó:  Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Kiosztós határozat-tervezet van előttünk. Szeretnénk minél több 
utat felújítani. 
Útfelújításra a következő utcák vannak kijelölve 800 m hosszúságban: Beneszél utca 150 m 
(Belterületi határig), Szív utca 330 (Damjanich - Telepi út közötti szakasz), Damjanich utca 2 
x 160 m = 320 m (Park melletti részek), Bajcsy-Zs. utca 1020 m (Szent Lajos-Telepi között), 
Széchenyi utca 310 m (Kossuth – Bajcsy-Zs. között a 2. technológia szerint.         
 



 
 

Új útépítés tervezésére a következő utcák vannak kijelölve, összesen kb. 1836 m.       
Németh L. utca vége 100 m, Illyés utca vége 120 m, Diófa utca 150 m, Liszt utca (Vasúttól-
Árok utcáig) 320 m, Telepi út a Dankó P. utcától a vasúti átkelőig 1000 m, Buckói út első 
szakasza Bartók B. út végétől 146 m a 2. technológia szerint. 
 
Az év második felében meglátjuk, hogy a forrásaink hogyan állnak. Meglátjuk, hogy lesz-e 
további útjavítás. Ez volt a bizottsági üléseknek a javaslata azzal a kiegészítéssel, hogy ott 
szerepelt a Rozmaring utca is szerepelt, de olyan keskeny, hogy ott útépítést nem lehet tervezni, 
mert nem fér el a padka sem, a járda sem, mert már nem önkormányzati területen van. Ahhoz, 
hogy azt építeni lehessen területet kell szerezni hozzá, hogy legalább 10 m-es legyen, ezért nem 
került bele. 
 
Fekete Zsolt alpolgármester: A Rozmaring utcát nem szeretném, ha kimaradna, mert egy 
gyűjtő út. Idegenek is nagyon sokan tudják ezt az elkerülést, s a város központját tehermentesíti. 
Ezt az utat nem lehet javítani, mert folyamatosan rossz. 30-40 m lett kiépítve, miért nem tudunk 
továbbmenni ezt a 90 m-t. 
 
Basky András polgármester: Mielőtt terveztetjük, az Önkormányzatnak a tulajdonában kell 
lenni ennek a területnek. 
Sápi Tibor alpolgármester: El van csúszva az út, 3 m van, ami kihasználatlan. 
 
Basky András polgármester: Vizsgáljuk meg, a Rozmaring utca tervezéséhez és az 
útépítéshez szükséges feltétételeket teremtsük meg, és kezdjük el. 
 
Sebők Márta települési képviselő: A Bajcsy-Zsilinszky utca 20 m-es szakasza kikerült a 
felújításból, ez a Kossuth Lajos utcát tehermentesíti. A Szív utca Telepi utca szakasza nem 
olyan forgalmas, mint a Bajcsi-Zs. utca. Szeretném, ha a Bajcsy-Zs. utcának ez az 1020 m-es 
szakasza bekerülne. 
 
Basky András polgármester: A Bajcsy-Zs. utcát be tudjuk venni a megtervezendő utcák közé. 
 
Sebők Márta települési képviselő: Milyen elgondolásból marad ki a Széchenyi utca és a 
Vörösmarty utca? 
 
Basky András polgármester: Első körben terveztünk. Az idei évben nem tudunk minden utat 
megjavítani. A következő képviselő-testületnek is fontos feladata lesz         az útjavítás. 
 
Kovács Gábor települési főépítész: Indokolt lenne az előbbi két utca  a Bajcsy-Zs. és a 
Kossuth L. utca szakaszának a felújítása is.   
 
Basky András polgármester: Összeállt a tervezés. Más egyéb hozzászólás van-e még? Nincs. 
Aki elfogadja a kiosztós anyag határozat-tervezetét az elhangzott javaslatokkal, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
 
25/2024. (III.14.) ÖH. 
Útfelújítások és új útépítések tervezési 
helyszíneinek kiválasztása   

Határozat 
 



 
 

1) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az útfelújítások és új útépítések 
tervezésére vonatkozó előterjesztést megtárgyalta, mellyel kapcsolatosan az alábbiak szerint 
dönt. 
 

a) A Képviselő-testület útfelújítás tervezésére a következő utcákat jelöli ki, 
 összesen kb 1970 m.  
 

� Beneszél utca 150 m (Belterületi határig),  
� Szív utca 330 (Damjanich - Telepi út közötti szakasz),  
� Damjanich utca 2 x 160 m = 320 m (Park melletti részek),  
� Bajcsy-Zs. utca 1020 m (Szent Lajos-Telepi között), 
� Széchenyi utca 150 m (Kossuth-Bajcsy-Zs.) között. 

 
A tervező részére a Képviselő-testület az előterjesztés szerinti 2. útfelújítási technológiát jelöli 
ki. 

 
b) A Képviselő-testület új útépítés tervezésére a következő utcákat jelöli ki, összesen kb. 1836 m.       

 
� Németh L. utca vége 100 m,  
� Illyés utca vége 120 m,  
� Diófa utca 150 m,  
� Liszt utca (Vasúttól-Árok utcáig) 320 m,  
� Telepi út a Dankó P. utcától a vasúti átkelőig 1000 m 
� Buckói út első szakasza Bartók B. út végétől 146 m. 

 
A tervező részére a Képviselő-testület a tervezendő utaknál az előterjesztés 2. technológia 
szerinti fedőréteg technológiát jelöli ki. 
 

2) A Képviselő-testület felhatalmazza Basky András polgármestert, hogy a legkedvezőbb   
ajánlatot adó tervezővel a tervezési szerződést kösse meg. 
 

3) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 2) pontjában foglalt 
tervezési költséget Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 2024. évi 
költségvetéséről szóló 5/2024. (II.23.) önkormányzati rendeltének 10. melléklet 1.9. sora terhére 
biztosítja.  
 
 

Határidő: 2024. március 14. 
Felelős: Képviselő-testület 

 
 
Basky András polgármester: Hozunk egy olyan plusz határozatot, mely szerint a Rozmaring 
utca kiszélesítéséhez tegyük meg azokat a szükséges lépéseket, hogy meg tudjuk csináltatni. 
Van is egy határozat-tervezet, mely a következő:  
                                                                                                                                       
Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Basky András 
polgármestert, hogy a Rozmaring utca útfelújítása, kiszélesítése érdekében a szükséges 
területek megszerzése érdekében a tárgyalásokat kezdje meg, s annak eredményét terjessze a 
Képviselő-testület elé. 
 
Aki ezt így elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 



 
 

 
26/2024. (III.14.) ÖH. 
Útfelújítások és új útépítések tervezési 
helyszíneinek kiválasztása (Rozmaring utca) 
  

Határozat 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Basky András 
polgármestert, hogy a Rozmaring utca kiszélesítése érdekében a szükséges területek 
megszerzése érdekében a tárgyalásokat kezdje meg és annak eredményét terjessze a 
Képviselő testület elé 

 
Határidő: 2024. március 14. 
Felelős: Képviselő-testület 

 
 
6./ Napirendi pont 
Lajosmizse Város Önkormányzatának 2024. évi közbeszerzési terve 
Előadó:  Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Elkészült Lajosmizse Város Önkormányzatának 2024. évi 
közbeszerzési terve, mely az előterjesztés mellékletét képezi. Kérdés, észrevétel van-e ezzel 
kapcsolatban? Nincs. Szavazásra teszem fel a kérdést. 
Aki elfogadja Lajosmizse Város Önkormányzatának 2024. évi közbeszerzési tervét a határozat-
tervezet melléklete szerint, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
27/2024. (III. 14.) ÖH. 
Lajosmizse Város Önkormányzatának 
2024. évi közbeszerzési terve 

Határozat 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Lajosmizse Város 
Önkormányzatának 2024. évre vonatkozó közbeszerzési tervét megtárgyalta és 
jelen határozat melléklete szerint elfogadja. 

 
Felelős: Képviselő-testület 
Határidő: 2024. március 14. 
 

  



 
 

27/2024. (III. 14.)) ÖH melléklete 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának 2024. évi közbeszerzési terve 
 

Ajánlatkérő neve: Lajosmizse Város Önkormányzata 
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2024. 
Negyedik 
negyedév 

2025. negyedik 
negyedév 



 
 

3.3.1-21-BK1-
2022-00028) 

6. Építési 
beruházás: 
Egészségügyi 
és szociális 
infrastruktúra 
fejlesztése 
Lajosmizsén 
(TOP_PLUSZ-
3.3.2-21-BK1-
2022-00010) 

Kiviteli 
tervdokumentá
cióban 
foglaltak 
szerint 

nemzeti 
eljárásrend 

 

Kbt. 112. 
§ (1) b) 
pontja 

 

2024. 
második 
negyedév 

2025. 
Harmadik 
negyedév 

7. Árubeszerzés: 
Lajosmizse 
bel-és 
külterületi 
földutak 
karbantartását 
szolgáló gép 
beszerzése 

1 db Uniós 
eljárásrend 

Kbt. 81. 
(1) szerinti 

nyílt  

2024. 
második 
negyedév 

2024. negyedik 
negyedév 

 
 

 
7./ Napirendi pont 
A 2024. évi Környezetvédelmi Nap program-tervezetének elfogadása 
Előadó:   Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Minden évben a Környezetvédelmi Alap terhére támogatásokat 
lehet igényelni. Megérkeztek az igénylések az óvoda, az Egészségház, a Művelődési Ház 
részéről és az RNÖ is 100.000.- Ft-ot kér a Damjanich utcai park szépítéséhez. Az iskola és 
hivatal 180.000.- Ft-ot fog elszámolni. Kérdés, hozzászólás van-e? Nincs. 
Aki elfogadja a 2024. évi Környezetvédelmi Nap program-tervezetét, kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
 
28/2024. (III.14.) ÖH. 
A 2024. évi Környezetvédelmi Nap  
program-tervezetének elfogadása  
 

Határozat 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az intézmények 
2024. évi Környezetvédelmi Napjának program-tervezetét, melynek költségigényét 
Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 2024. évi költségvetésről 
szóló 5/2024. (II. 23.) önkormányzati rendelet 11. melléklet „Lajosmizse Város 
Önkormányzat 2024. évi kiadásai Céltartalék részletezése” táblázat „2. 
Környezetvédelmi Alap ” sora terhére biztosítja, melyből az intézmények 
Környezetvédelmi Nap programjainak megtartásához a Meserét Lajosmizsei Napközi 
Otthonos Óvoda és Bölcsőde részére 150 000 Forint, az EGYSZI részére 100 000 



 
 

Forint, a Művelődési Ház és Könyvtár részére 110 000 Forint és a Lajosmizsei Közös 
Önkormányzati Hivatal részére 180.000 Forint, Lajosmizse Város Roma Nemzetiségi 
Önkormányzata részére 100.000 Forint összeget nyújt.  

  
            Határidő: 2024. március 14. 
 Felelős: Képviselő-testület 
 
 
 
 
8./ Napirendi pont 
Lajosmizse Város Önkormányzata gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatai 
ellátásának értékelése 
Előadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Minden évben itt van a beszámoló előttünk. Elég széles kör az, 
akik ezen a területen dolgoznak, hogy a gyermekek védelme minél hatékonyabban tudjon 
működni. Látjuk azt, hogy egyre több olyan eset van, akik igénylik az ő problémájuknak a 
megoldását. Vannak olyan dolgok, aminek nincs sikere. Valamennyi intézmény külön 
gyermekvédelmi felelős kollégát alkalmaz. Az Egészségháznak, az Óvodának, a Bölcsődének, 
az Általános Iskolának, a Közös Önkormányzati Hivatalnak, az IGSZ-nek, a Kormányhivatal 
Gyámügyi Főosztályának, a Rendőrségnek a munkája van benne ezen feladatok elvégzésében. 
Azt is látjuk, hogy egyre több kolléga kell, akik ezen a területen dolgozzanak. Van-e valakinek 
kérdése, észrevétele? Nincs. 
Elfogadásra javaslom Lajosmizse Város Önkormányzata gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatai ellátásáról szóló átfogó értékelést, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal- ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
 
29/2024. (III.14.) ÖH. 
Lajosmizse Város Önkormányzata gyermekjóléti és  
gyermekvédelmi feladatai ellátásának értékelése 

Határozat 
 
 

1.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a gyámhatóságokról, valamint a 
gyermekvédelmi és gyámügyi eljárásról szóló 149/1997. (IX. 10.) Kormányrendelet 10. 
melléklete tartalmi követelményeinek megfelelő, és az önkormányzat gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló – az előterjesztés mellékletét képező - átfogó 
értékelést elfogadja. 
2.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, 
hogy – a jogszabályban foglalt követelménynek eleget téve – a beszámolót a Bács-Kiskun 
Vármegyei Kormányhivatal Gyámügyi és Igazságügyi Főosztály Szociális és Gyámügyi 
Osztálya részére megküldje. 
 
Felelős: Képviselő-testület 
Határidő: 2024. március 14. 
 
 
 



 
 

9./ Napirendi pont 
Beszámoló a Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokság 2023. évi munkájáról. 
Előadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Az önkormányzati tűzoltóság 4 településen lát el feladatokat, 
Lajosmizse, Felsőlajos, Ladánybene, Táborfalva. Ezek a települések a tűzoltóság munkájához 
hozzájárulnak. Lajosmizse 26 millió forinttal járul hozzá. Az elmúlt időszakban nagyon sokat 
fejlődött a tűzoltóság mind szakmailag, mint  a felkészültség szempontjából. Van olyan adat is, 
amikor téves riasztás történik. Önállóan láttak el feladatot 226 alkalommal. A tűzoltóság 
munkatársai versenyeken vesznek részt és gyermekeket is versenyeztetnek. 
Van-e kérdés a beszámolóval kapcsolatban? Nincs. Köszönetet tudjuk kifejezni az áldozatos 
munkához. Köszönjük a vezetésnek az eredményes felkészítést, a beszámolót elfogadásra 
javaslom. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
30/2024. (III.14.) ÖH. 
Beszámoló a Lajosmizse Önkormányzati  
Tűzoltó Parancsnokság 2023. évi munkájáról 
 

                 Határozat 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Lajosmizse 
Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokság 2023. évi munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja. 

 
Felelős: Képviselő-testület 
Határidő: 2024. március 14. 

 
 
10./ Napirendi pont 
Az alapellátásban dolgozó orvosok 2023. évi munkájáról szakmai beszámoló 
Előadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Valamennyi orvosunknak minden évben be kell számolni arról, 
hogy a területükön, a körzetükben milyen tapasztalataik vannak, milyen szükséges 
intézkedések történtek meg és milyen feladatokat látnak el. Valamennyi orvos megküldte a 
beszámolóját. A beszámolók tükrözik, hogy mindenki fontosnak tartja, hogy még több olyan 
program kellene, ami a prevenciót helyezi előtérbe. Az intézmény a megelőző szűrések idején 
nagy munkát végez. Ez jól működik hosszú idő óta. Mindenki jónak tartja, hogy különböző 
szakrendeléseket tartanak itt. Jó lenne több szakrendelést is tartani, de a kereteken belül kell 
gazdálkodni. Az Önkormányzati Bizottság elfogadásra javasolta. Van-e valakinek észrevétele, 
kérdése? Nincs. Köszönjük valamennyi háziorvosnak az áldozatos munkáját, segítségét. 
Kérdezem, hogy elfogadjuk-e a beszámolókat. Aki elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
31/2024. (III.14.) ÖH. 
Az alapellátásban dolgozó orvosok 2023. évi  
szakmai munkájáról beszámoló 



 
 

 
Határozat 

 
Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
alapellátásban dolgozó orvosok 2023. évi szakmai beszámolóit 
megvitatta, és azokat elfogadja.    

 
Felelős: Képviselő-testület 
Határidő: 2024. március 14. 

 
 
11./ Napirendi pont 
I. Lajosmizse Város Művelődési Háza és Könyvtára 2023. évi könyvtári tevékenységéről 
szóló beszámoló elfogadása 
II. Beszámoló Lajosmizse Város Művelődési Háza és Könyvtára 2023. évi tevékenységről 
Előadó:  Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Két beszámoló van. Külön el kell készíteni a Könyvtárnak is a 
beszámolót. Itt látjuk azt, hogy milyen összetett dolog a könyvtári feladatoknak az ellátása. 
Számos olyan program van még, amit a Könyvtár szervez, olvasó derbi, boszorkány szombat, 
stb. és számos olyan rendezvény, ami kisebb-nagyobb közegeket mozgat meg. 
 
A Művelődési Ház beszámolója részletesen leírja mindazokat a számokat, eseményeket, 
pályázattal kapcsolatos dolgokat, amik a Művelődési Házban történtek. Nagyon sok 
rendezvény van a Házban, több mint az elmúlt időszakban, ez köszönhető Óber Roland úrnak 
és azoknak a kollégáknak, akikkel együtt dolgozik. Számos új program van, nagyon sok 
foglalkozás, szakkör, ami népszerű és szükséges. 
 
A közművelődésre állami támogatásokra nem túl sokat kapunk. A Ház egy nagyon színvonalas 
helyszínt biztosít, a színházterem, a díszterem, mind olyan helyszínek, ami megszólítja a 
lajosmizseiket és az idetartozókat, hogy válogathatnak a programok között. Vannak előadások, 
amik megtöltik a színháztermet és így van jól, hogy a Ház él és mozog és a benne lévők olyat 
kaptak, ami miatt érdemes volt eljönni. A Maszk Színtársulat egy nagyon jó előadást tartott, és 
új előadást is szerveznek. Köszönjük Óber Rolandnak és a Művelődési Ház dolgozóinak, akik 
nagy munkát végeztek a Szamóca Fesztiválon és egyéb rendezvényeken. Sinka Tibor, aki a 
hangtechnikáért felelős, amikor szükség van a munkájára, látjuk azt, hogy nagy szakmaisággal 
végzi a feladatát és mindenki általában megtesz minden segítséget. Kérdezem, hogy van-e a 
beszámolóhoz kérdés, hozzászólás? Nincs. 
 
Aki elfogadja Lajosmizse Város Művelődési Háza és Könyvtára 2023. évi könyvtári 
tevékenységéről szóló beszámolót, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

32/2024. (III.14.) ÖH. 
Lajosmizse Város Művelődési Háza és Könyvtára  
2023. évi könyvtári tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadása 

Határozat 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Lajosmizse Város Művelődési 
Háza és Könyvtára - előterjesztés 1. melléklete szerinti - 2023. évi könyvtári 
tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja.  

 
Felelős: Képviselő-testület 
Határidő: 2024. március 14. 

 
 
Basky András polgármester: Aki elfogadja Lajosmizse Város Művelődési Háza és Könyvtára 
2023. évi tevékenységéről szóló beszámolót, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
33/2024. (III.14.) ÖH. 
Lajosmizse Város Művelődési Háza és Könyvtára  
2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 
  

Határozat 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Lajosmizse Város Művelődési 
Háza és Könyvtára - előterjesztés 2. melléklete szerinti - 2023. évi tevékenységéről szóló 
beszámolóját elfogadja és egyúttal az Intézmény dolgozóinak munkáját ezúton is 
megköszöni. 
 

 
Felelős: Képviselő-testület 
Határidő: 2024. március 14. 

 
 
12./ Napirendi pont 
Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek és Gazdasági Szervezete 2023. évi 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 
Előadó:  Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Az IGSZ ellátja az étkeztetést és a Művelődési Ház 
könyvelésével kapcsolatos feladatokat. A beszámolóban látjuk azt, hogy milyen feladatokat 
látnak el, milyen változások történtek abban a dologban és mi az, ami megoldásokat vár az 
évben, hány jelentést kell letenni az asztalra. Ezeket a feladatokat az intézmény jól ellátja. 
Számíthatunk biztosan a munkájukra. Időben érkeznek a jelentések. A munka, amit letesznek 
az asztalra, az pontos és precíz. A belső ellenőr sem állapított meg hiányosságot a munkájukra 
vonatkozóan. Az iskolában, óvodában, bölcsődében az étkeztetés megszervezése, nyári 
közétkeztetés, tavaszi szünetben közétkeztetés, az mind az IGSZ munkatársaira hárul, és el is 
végzik ezt a feladatot. A letett beszámoló hűen tükrözi a munkájukat. Köszönjük az intézmény 
valamennyi munkatárásnak a munkát, amit végeznek. Van-e hozzászólás? Nincs. 



 
 

Aki elfogadja Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek és Gazdasági Szervezete 
2023. évi tevékenységéről szóló beszámolót, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 
34/2024. (III.14.) ÖH. 
Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek  
Gazdasági Szervezete 2023. évi tevékenységéről szóló  
beszámoló elfogadása  

Határozat 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Lajosmizse Város 
Önkormányzata Intézményeinek Gazdasági Szervezete - előterjesztés melléklete 
szerinti - beszámolóját elfogadja és egyúttal az intézmény dolgozóinak munkáját 
ezúton is megköszöni. 

 
Felelős: Képviselő-testület 
Határidő: 2024. március 14. 

 
 
13./ Napirendi pont 
A jegyző beszámolója az adóztatásról 
Előadó: dr. Balogh László jegyző 
 
dr. Balogh László jegyző: A hivatali beszámolót tárgyalta a Képviselő-testület is. Az 
Adócsoport 3 fővel működik Lajosmizsén és 1 fővel Felsőlajoson osztott munkakörben. 
Néhány változtatást tettünk a végrehajtásban. Először jutalékos rendszerben volt a végrehajtás, 
majd behoztuk a bírósági végrehajtást, aminek a költsége az ügyfélre hárult. Az adózók 
elfogadták, hogy az adót meg kell fizetni. Az adóbevételek túlteljesülését több tényező 
befolyásolta. A korábbi évekhez képest jól sikerül beszedni az adót, a számok jól alakultak. 
 
Basky András polgármester: Legfontosabb dolog, hogy a pénzeket megszerezni a 
működéshez. Fontos, hogy az önkormányzat bevételei hogyan alakulnak. Háromféle adónem 
működik. Most már a gépjármű adó sem tartozik ide, hanem a Magyar Államhoz. A kollégák 
toppon vannak és az ASP rendszert is megtanulták, ami nagyban segíti a munkát. Köszönjük 
jegyző úrnak és adóval foglalkozó kollégáknak is a munkáját. Van-e kérdés? Nincs. 
Aki elfogadja a jegyző beszámolóját az adóztatásról, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 10 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem 
volt- az alábbi határozatot hozta: 
 
35/2024. (III.14.) ÖH. 
A jegyző beszámolója az adóztatásról 

 
Határozat 

 
Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jegyző 
beszámolóját az adóztatásról megvitatta, és azt elfogadja.    

 



 
 

Felelős: Képviselő-testület 
Határidő: 2024. március 14. 

 
 
 
14./ Napirendi pont 
Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója a 2023. évben elvégzett munkájáról 
Előadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: A parkgondozók végzik el a közterületeken lévő feladatokat. 
Lajosmizsei Napokon, a Szamóca Fesztiválon is rájuk lehet számítani. A külterületi utakat is 
javítani kell. Jelentősen megnőtt a feladat, amióta a Zöld város projekt elkészült. Elég sok a 
terület, és az elvégzendő feladat. Köszönjük a lakosság segítségét is a közterületen végzett 
munkákért. Földházi Zoltán volt, aki hosszú éven keresztül a parkosok felügyeletét ellátta. 
Felmondott, a pótlását meg kell oldani, hogy minél hatékonyabban tudjuk ezeket a feladatokat 
elvégezni. Van-e kérdés a beszámolóval kapcsolatban? Nincs. 
Aki elfogadja a parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolóját a 2023. évben elvégeztt 
munkájáról, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal – 3 tartózkodással, ellenszavazat, 
nem volt- az alábbi határozatot hozta: 
 
 
36/2024. (III.14.) ÖH. 
Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója a  
2023. évben elvégzett munkákról   
                                            

                                                  Határozat 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 
parkgondozó és kertészeti ágazat 2023. évben elvégzett munkákról szóló 
beszámolóját. 

   
Határidő: 2024. március 14. 
Felelős: Képviselő-testület 

 
 
  



 
 

15./ Napirendi pont 
Interpelláció 
Basky András polgármester: Tavasszal megkezdődnek a kerti munkák. Nagyon sokan a 
frissen összegyűjtött falevelet és hulladékot elégetik, megnehezítik a füsttel a környezetben élők 
életét. Belterületen tilos az égetés. Ezt ne tegye senki. Többféleképpen lehet hasznosítani. 
Lehet úgy is hasznosítani, hogy zöld hulladék komposztálót létesítene a kertjében, amiből 
humuszt tud elérni. 
Zsákba is beleteheti, s a szolgáltató havonta egyszer elviszi. A Művelődési Házban lehet zsákot 
vásárolni. 
A Vásártéren minden második szombaton a zöld hulladékot ki lehet vinni oda. 
Ezeket a lehetőségeket használja ki mindenki és ne az égetést. 
 
dr. Balogh László jegyző: Belterületen égetni tilos. Külterületen az égetés hatósági 
engedélyhez kötött. 
A levegőtisztaság védelem nem jegyzői hatáskör. Ha ilyen eset van, akkor ki kell hívni a 
tűzoltóságot és a katasztrófavédelmi hatóságot, akik tűzvédelmi bírságot szabnak ki. 
Köszönöm. 
 
Basky András polgármester: Köszönöm. 
Minden hónap 1-3. szombatján van a zöldhulladék gyűjtés. 
Nagy problémát okoz az, hogy vannak, akik a kivitt zöld hulladékba olyan dolgokat raknak le, 
amik veszélyeztetik a zöld hulladék hasznosítását, mint pld. betontömb, gépkocsi gumi, stb. 
Sok olyan anyag van a ledarált anyagban, ami miatt nem eladható a termék. Egyetértek azzal, 
hogy mindenki komposztáljon. 
Van-e még interpelláció? Nincs. Köszönöm a közreműködést, a jelenlévők részvételét, mai 
ülésünket ezennel berekesztem 16.55 órakor. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

 
  Basky András     dr. Balogh László 
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